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Styrelsemöte för Simris -Viarps Byalag     Protokoll nr 5, 2022 

 

 

 

 

Tid: Söndagen den 6 november kl 11.00 hos Annika Hallqvist 

 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Mats Wallgren, Lena Nydahl, Karin 

Lefvert och inbjuden Andreas Rebert. 

Ej närvarande: Fredric Ferarri 

 

 

 

 

 

Detta var ett extra inkallat styrelsemöte för att behandla två aktuella frågor. 
 

 

 

      § 1 Nytt brevhuvud för byalaget 

Det var delade meningar i styrelsen om hur vi skulle utforma vårt nya brevhuvud efter 

byalagets namnbyte. Vi diskuterade och ventilerade våra olika synpunkter och slutligen blev 

det omröstning bland oss fem ordinarie ledamöter. Omröstningen resulterade i att vi har ett 

brevhuvud som innehåller en runsten som symbol för Simris och för Viarp en symbol för 

Store Hög med namnet Simris-Viarps Byalag under dessa två symboler. Andreas gör 

originalet när han fått de uppgifter han behöver. 

 

      § 2 Lucia i Simris den 13 december 

Ett luciatåg kan komma till Simris den 13 december kl 18 men det har visat sig att Simris 

kyrka är avstängd helt och hållet i vinter och kommer inte att öppnas upp för luciafirande. 

Vi beslöt att fråga Simris Trädgård om vi kunde få ha ett luciatåg i deras lokaler den tiden. 

 

 

 Mötet avslutades och vi tackade Annika för gott kaffe med goda kakor därtill.  

 

 

 

 

 

 Annika Hallqvist   Karin Lefvert 

 Ordförande    sekreterare 

 

 

 

 

I skrivandets stund så har vi den 9 november och idag har vi fått besked av Simris 

Trädgårds ägare att det går alldeles utmärkt att få vara i deras lokal.  

Karin har meddelat Lars Hägg som håller i kontakten med den som ordnar tåget.  

  


